
 
 

 

Verslag  noord-zuidraad (10 januari 2023) 

Aanwezig:  
 Hans Crol, Patrick Vissers,  Mia Jamaer,  Oger Vaes,  Josy Vandervorst, 

Gerd Baetens, Greta Lowel  en  Dirk Kops 

Verontschuldigd 

Dirk Vercruysse en Anita Nyame 

 

1. Verslag vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
 

Het verslag wordt goedgekeurd, maar schepen Hans Crol wenst toch nog te onderstrepen dat de 

formule van ‘Boortmeerbeek Feest’ moet herbekeken worden. Op enkele verenigingen na, was er bij 

de laatste editie van ‘Boortmeerbeek Feest’ een grote leegte te bespeuren.  

 

2. Subsidies 

Precies op de dag van de Noord-Zuidraad werden de subsidies aan de verschillende 

verenigingen uitgekeerd.  

Alle verenigingen zijn dankbaar voor het mooie bedrag dat zij ontvangen hebben. Jammer 

dat het weeral later is gestort dan eerst afgesproken. Sommige leden hadden het graag 

overhandigd voor nieuwjaar aan hun achterban.  

 

3. Opvolging Fair Tradeverhaal 

 

Er was bij de laatste Noord-Zuidraad afgesproken dat wij als Noord-Zuidraad en de vrijwillige 

trekkers van het Fair Tradeverhaal ook ons oor eens te luister willen leggen bij de milieuraad. 

Josy merkt echter wel op dat de koers die men met de trekkersgroep wil varen nog moet 

vastgelegd worden. 



Patrick Vissers belooft aan iedereen om zo snel als mogelijk de 2 adviesraden bij elkaar te 

brengen.  

Voor de Trekkersgroep van Fair Trade zullen de volgende personen deelnemen: Patrick, 

Anita, Gerd, Jan. Voor de Noord-Zuidraad zullen  Mia, Oger en Dirk deze bijeenkomst 

bijwonen. 

 

 

4. Waar willen we met de noord-Zuidraad in 2023 naar toe?  
 

Op de eerste plaats is het belangrijk dat wij met alle deelgroepen goed blijven 

samenwerken.  Dit is de kracht van een zeer communicatieve adviesraad.  

De bekendheid van de kleinere verenigingen wordt o.a. geaccentueerd door de intense 

samenwerking van iedereen.. 

Daarom is het noodzakelijk om samen een aantal activiteiten te organiseren.  

- Ondertussen heeft Dirk reeds contact opgenomen met de directeur van 11.11. Els 

Hertogen, om een lezing te geven in het voorjaar.  

- Er is ondertussen ook al wat gecommuniceerd om in het najaar een film te 

programmeren.  

- Dirk K neemt contact op met Dirk V om hun project toe te lichten. Oger merkt hierbij 

op dat we naast de info ook nog gebruik moeten maken van het klassieke recept eten 

en drinken om mensen uit hun kot te lokken en om wat financiën bij elkaar te krijgen. 

 

5. Een nieuw memorandum  

In 2017 is er door de gemeentelijke Noord-Zuidraad een memorandum geschreven voor alle 

politieke partijen.  

In 2023 wordt dit herschreven voor de gemeenteraadsverkiezingen van 2024.  

We willen eerst eens toetsen bij de gemeenteraadsleden wat zij over sommige thema’s 

denken. Op 27 feb worden enkele concrete vragen vanuit Noord-Zuid gericht aan het 

schepencollege. 

Het memorandum zou best klaar zijn tegen het najaar 2023 of concreet tegen 9 september 

want dan staat er een nieuwe ‘Boortmeerbeek Feest’ op het programma. Onder welke 

noemer zullen we nog wel vernemen…   

 

6. Huidige opvang Oekraïners 



De meeste Oekraïners die oorspronkelijk bij een Boortmeerbeekse  familie woonden, zijn 

ondertussen verhuisd en wonen zelfstandig.  

Sommige Oekraïense families hebben Boortmeerbeek verlaten en wonen elders om diverse 

redenen. 

De meeste gezinnen zijn ingeschreven  in één of andere onderwijsinstelling. De zoektocht 

naar werk verloopt niet altijd zo rechtlijnig als soms wel eens wordt beweerd. Vooral 

juridische redenen liggen hier aan de grondslag. 

 

 

 

Volgende vergadering 28 februari  

 

 

Dirk Kops 

 

 


